
PROTOKOLO

Eksterordinara Ĝenerala kunveno
de La Stelo

okazinta la 24-an de Majo 2016

Maison des Associations 
Rue des Savoises 15 - Genève

Ĉeestantoj : Aïdonidis Laurence (LA), Alther 
Anita, Buhlmann David, Cornuet Didier, Di 
Vetta Arlette, Moine Martine, Mouron Manuela
et Gibert, Pace Gildas, Sans Florence (FS)et 
Jacques (JS), Sixtus Christiane, Soustelle Jean-
Louis,  Stride François (FrS), Vite Paola, Zoller 
Marie.
Por la komitato : François Stride

- FrS bonvenigas la membrojn kaj klarigas ke, 
kvankam li gvidas  tiun kunvenon, li ne estas 
presidanto.

- La tagordo estas aprobita.

- La protokolo de la ĝenerala jarkunveno 
okazinta la 8-an de Marto 2016 estas 
aprobita.

- Cele al baloto de la komitato, ekas diskuto pri
la estonteco de La Stelo. FrS legas al la 
membroj retmesaĝon de Markus Sanz (membro
de la Laŭzana E-grupo), kiu celas helpi La Stelo
por koncepti estontecon. Li citas kvin gravajn 
punktojn : lingvo, vojaĝoj, projektoj, loka vivo 
kaj kontaktoj.

- Ekas diskuto rilate al niaj deziroj por La 
Stelo :
JS memorigas ĉion, kio estis farita dum la lasta 
jaro.
LA ŝatus zorgi pri loka vivo, okazigante 
kulturajn eventojn sekvitaj de babiladoj en Eo.
FS, kune kun sia familio, daŭre zorgas pri la 
Kastafestoj po ĉirkaŭ 5 fojoj jare.

PROCÈS-VERBAL

Assemblée Génerale extraordinaire 
de La Stelo

le 24 mai 2016

Maison des Associations 
Rue des Savoises 15 - Genève

Présents : Aïdonidis Laurence, Altherr Anita, 
Buhlmann David, Cornuet Didier, Di Vetta 
Arlette, Moine Martine, Mouron Manuela et 
Gibert, Pace Gildas, Sans Florence et Jacques, 
Sixtus Christiane, Soustelle Jean-Louis,  Stride 
François, Vite Paola, Zoller Marie.

Pour le comité   : François Stride

-  François Stride donne la bienvenue aux 
membres et annonce qu'il préside ce soir 
l'assemblée générale, mais qu'il n'en est pas pour
autant président.

-  L'ordre du jour est approuvé.

- Le procès verbal de l'assemblée générale du 
8 mars 2016 est approuvé.

- En vue de l'élection du comité, discussion sur 
l'avenir de La Stelo.  François Stride lit aux 
membres un mail de Markus Sanz (membre de 
l'association d'espéranto de Lausanne) dans le 
but d'aider La Stelo à développer une vision 
d'avenir.  Il nomme cinq axes principaux à 
dégager : la langue, les voyages, les projets, la 
vie locale et les contacts.

- Discussion autour de ce que nous désirons 
pour La Stelo :
Jacques Sans rappelle tout ce qui a été fait pour 
l'espéranto durant l'année écoulée.
Laurence Aïdonidis souhaiterait s'occuper de la 
vie locale en organisant des sorties culturelles 
suivies de discussions en espéranto.
Florence Sans continue avec sa famille à 
organiser les « Kastafestoj » environ 5 fois par 



Pluraj membroj agnoskas la gravecon de la 
retejo kaj substrekas ke estus bone, ke ĝi estu 
ĝisdatigita ofte pere de artikoloj.
Pluraj membroj diras, ke estas grave reklami 
pri Eo kaj akcepti pli da novaj lernantoj ĉe la 
kursoj de Gilda Pace kaj Marie Zoller.
Pluraj membroj pensas, ke gravas flegi la 
kontaktojn kun aliaj E-grupoj kiel Lausanne, 
ekzemple, cele al okazigo de eventoj komunaj.
Pluraj membroj kredas, ke lernado kaj 
praktikado de la lingvo estas gravaj.
Pluraj membroj havas la konvinkon, ke agadoj 
kiel tiu rilate al Kiliba spegulas la valorojn de 
Eo.

- Baloto de la komitato
Estas elektitaj (14 voĉoj por kaj 2 sindetenoj) :
Laurence Aïdonidis, Gildas Pace, Jacques Sans, 
François Stride.

- Delegitoj UEA
Oni scias nenion pri la delegito Dorothée 
Baumgartner. Didier Cornuet kontaktos ŝin por
peti, ke ŝi kontaktu nin kaj ĉefe, ke ŝi 
transdonu al ni la eventualajn ricevitajn petojn.

-Donacoj :
La sekvantaj donacoj de La Stelo por alvenanta
jaro estas aprobitaj je la plimulto :

100 CHF por la lernejo La Grande Ourse ;

100 CHF por CDELI ;

200 CHF por Kiliba.

- Diversaĵoj
Paola Vite demandas ĉu La Stelo pagas 
impoŝtojn. FrS klarigas, ke nia asocio estas 
liberigita de impoŝtoj ĉar ĝi ne celas financan 
profiton kaj tio estis agnoskita de la ŝtato.

La asembleo finiĝas je la 21.30.

année.

Plusieurs membres reconnaissent l'importance 
d'avoir un site internet de l'association et qu'il 
serait bien qu'il puisse être actualisé 
régulièrement par des articles.
Plusieurs membres disent qu'il est important de 
faire de la publicité pour faire connaître 
l'espéranto et accueillir plus de nouveaux élèves 
aux cours de Gilda Pace et Marie Zoller.
Plusieurs membres pensent qu'il est important de
maintenir les contacts avec d'autres groupes 
comme Lausanne par exemple, afin de créer 
ensemble des événements.
Plusieurs membres croient que l'apprentissage et
la pratique de la langue sont importants.
Plusieurs membres sont convaincus que des 
actions d'aide comme Kiliba répondent aux 
valeurs de l'espéranto.

- Election du comité.
Sont élus (14 votes favorables et 2 abstentions) :
Laurence Aïdonidis, Gildas Pace, Jacques Sans, 
François Stride.

- Délégués UEA :
La déléguée UEA Dorothée Baumgartner ne 
donne plus de signes de vie. Didier Cornuet va 
la joindre pour lui demander de se mettre en 
contact avec nous et surtout que si elle reçoit un 
contact, elle nous le transmette.

- Dons :
Les dons suivants de La Stelo pour l'année à 
venir sont approuvés à la majorité :

100CHF pour l'école de la Grande Ourse

100CHF pour CDELI

200CHF pour Kiliba

- Divers
Paola Vite demande si La Stelo paie des impôts. 
François Stride explique qu'elle en est exemptée 
car notre association est reconnue comme étant  
à but non lucratif. 

La séance est levée à 21h30.


